
Referat bestyrelsesmøde 
 
Mødet blev afholdt: Tirsdag den 12. marts klokken 16-18 på Fristedet, Lillevang. 
 
Deltagere fra Bestyrelsen: 
Inge Storm, Brita Lindeberg, Linda Bredahl, Michael Schmidt, Morten Brynitz 
 
Afbud:  
Karen Gram, Arne Rask  
 
Deltagere fra Lillevang:  
Connie Hjorth, Tina Gram 
 

• Velkommen ved formanden 
 

• Godkendelse og prioritering af dagsordenen 
 

• Meddelelser fra formanden 
Inge informerede om den store interesse, der er for Bestyrelsen, om interview til Politiken og om dialogen med 
Forvaltning, kommunalpolitikere mfl. 
 

• Besøg på køkkenet på Lillevang ved køkkenchef Tina Gram 
Tina Gram viste rundt i køkkenet og orienterede om køkkenets rolle, prioriteringer og udvikling siden 2017. 
Efterfølgende dialog om overleveringen af maden fra køkkenet til afdelingerne. Bestyrelsen konstaterede at 
kvaliteten af maden, det store engagement og høje faglige niveau, der oplevedes fra køkkenets side, ikke 
kommer til sin ret, da anretning og servering af maden udføres af plejepersonale. Connies vurdering er, at dette 
dels kan skyldes at plejepersonalet har mange andre opgaver omkring spisesituationen og dels kan skyldes 
manglende viden om dansk madkultur og sprog. Der var efterfølgende en engageret debat om mulige 
forbedringstiltag. Da maden skal i udbud, er det vigtigt, at køkkenet kan matche både kvalitet og fleksibilitet i 
forhold til andre udbydere. 

 

• Meddelelser fra Connie Hjorth 
Connie gav status vedrørende byggeri, planer for indflytning go rekruttering af medarbejdere. Byggeriet er 
heldigvis ved at være færdig, de første indflytninger begynder fra d. 1.4. med to borgere om ugen. D. 1.8 
forventes ti nye pladser klar i Rosenhaven. Syrenhavens leder er stoppet, ny søges. Formand, Inge Storm er 
med i ansættelsesudvalget. Ift. rekruttering af medarbejdere ser det mere positivt ud end ved status på forrige 
bestyrelsesmøde. Connie oplyste, at der bl.a. er rekrutteret to nyuddannede assistenter, som begynder til 
sommer. Der skal stadig rekrutteres ny sygeplejerske, ny demensvejleder og sommerferievikarer. 

 

• Opfølgning  på MTU og pårørendeundersøgelse 
Ønsket omkring bedre kommunikation blev drøftet. Michael og Morten tilbød at hjælpe med udarbejdelsen af 
ny velkomstpjece til pårørende. Michael er tovholder. Arbejdet med øvrige punkter fortsættes på 
næstkommende bestyrelsesmøde. 

 

• Bestyrelsesmedlemmernes kompetencer & fokusområder 
Punktet behandles på næstkommende bestyrelsesmøde/seminar, der afholdes d. 23.5 med deltagelse af 
plejehjemslederne. Desuden deltager Centerchef Helle Winther Dahl og Sanne May Hansen i en del af mødet. 
På mødet drøftes, hvordan og på hvilke områder Bestyrelsen kan støtte og yde sparring til plejehjemslederne. 
Plejehjemslederne kommer med ideer til relevante emner og Bestyrelsen holder formøde hos Inge inden 
seminaret. 

 

• Eventuelt 
Bestyrelsen drøftede flere aktiviteter for beboerne bl.a. evt. kontakt til Solvangskolen om højtlæsning for 
beboere, og evt. besøg af indretningsarkitekt, så plejehjemmet bliver mere hyggeligt. Desuden drøftedes mere 
inddragelse og mulighed for fastholdelse af pårørende. 


